



## Property Key Features

**Categories :** 2 bedrooms

**Sleepings :** 6

**Bathroom :** 1

**Shower room :** 1

**Minutes from palais:** 15 mins

**Floor :** 2

**Location :** 12 boulevard Delaup,  
06400 Cannes



## Property description

In a modern building with a pool, located just 12 minutes from the center of Cannes, is quite appealing.

The 2nd-floor apartment with a lift offers convenience and accessibility. The bright and pleasant 2-bedroom layout, complete with a nice terrace and unobstructed view, adds to the charm.

The living room with a sofa bed and dining table, along with an open fully equipped kitchen, provides a comfortable and functional living space.

The first bedroom with a double bed, balcony, and ensuite shower with toilet, and the second bedroom with twin beds and a bathroom with a tub, ensure ample accommodation options.

Both bedrooms having air conditioning is a great feature for comfort.

An extra toilet and a parking space add to the convenience. Overall, it sounds like a fantastic place to stay!

Dans un immeuble moderne avec piscine, situé à seulement 12 minutes du centre de Cannes, l'appartement est très attrayant.

Il est au 2ème étage avec ascenseur et offre commodité et accessibilité. L'agencement lumineux et agréable de 2 chambres, avec une belle terrasse et une vue dégagée, ajoute au charme.

Le salon avec un canapé-lit et une table à manger, ainsi qu'une cuisine ouverte entièrement équipée, offrent un espace de vie confortable et fonctionnel.

La première chambre avec un lit double, un balcon et une salle de douche attenante avec WC, et la deuxième chambre avec des lits jumeaux et une salle de bains avec baignoire, assurent de nombreuses possibilités d'hébergement.

Les deux chambres ayant la climatisation sont une excellente caractéristique pour le confort.

Des toilettes supplémentaires et une place de parking ajoutent à la commodité. Dans l'ensemble, cela est un endroit

fantastique pour séjourner !



